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 )دراسَ الوخقدم العراقييي في الوسخْٓ الجاهعي الطلبت هي قبل هخعلويِا تالاًجليسي اللغت ّالٌاحج في عوليت الخوارل في رّالوخأر حويس الصْث الوؤرر

 سوعيَ(

 ملخص الاطروحه:

لغذر   الدراسذَ هي قبل هخعلويِا اجريج ُذهٍ الاًجليسيَ اللغَ بصعْبت حوييس الكلام السريع ّالوخرابط في الوخعلقَ ّللخحقق هي هشكلت البحذ

ّلاسذيوا لخقصذي  الاًجليسيذَ اللغذَ الوسخْٓ الجاهعي في حويس الخوارل بْصفَ ظاُرٍ ححذدد فذي الكذلام السذريع فذيالعراقييي في  الطلبَ اسخقصاء ّعي

للصْث الٌاحج هي عوليت الخوارل فاقذج ًسذبت  الطلبَ في عوليت الخوارل ّ قد اشارث الٌخائج الٔ اى ًسبت حويس الوخطلبَ الارلارَ قابليخِن في حويس الاصْاث

ّكذهل   الطْيلذَ في العباراث القصيرة بصْرٍ اسِل هوا ُْ عليَ فذي العبذاراث الزلارَ للاصْاث ي الاخرييي ّ قد زادث ًسبت حوييسُنحويسُن للصْحي

 للدراسذَ فاقج ًسبت قدرحِن في الخويس الاصْاث في العباراث الوألْفت هوا ُْ عليَ في غير الوألْفت ّفي ضذْء حلذ  الٌخذائج اربخذج الفرضذياث الذزلاد

 ببعض الخْصياث ّ الوقخرحاث لدراساث اخرٓ.  الدراسَ خِجّاً
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Recognition of English Assimilatory , Assimilated, And Resultant sounds by Advanced Iraqi Learners: A perceptual 

Study 

Abstract of Thesis: 

The present study investigates the subjects' awareness of perceiving assimilation as an aspect of English casual 

speech since they are usually taught by using slow careful speech. It attempts to check advanced Iraqi learners ability of 

recognizing the three sounds involved in the process of assimilation .The results of the study showed that the subjects 

recognized the resultant sound better than the other two sounds . Moreover, they recognized the three sounds in short 

phrases better than their recognition in the long ones, And finally their ability of recognition increases when the 

expressions are familiar to them. The conclusions provides strong confirmation for the three hypotheses . These results 

necessitated some recommendations . 

 



 


